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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan lehetséges az, hogy a hasi ultrahangra küldött 
beteg azzal megy vissza a beutaló orvosához, hogy nem tudtak neki időpontot adni sem most, 
sem jövőre?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A 444.hu portálon megjelent „Hiába küldi hasi ultrahangra a betegeit egy Pest megyei háziorvos, a
szakrendelőben már jövő évre sem kapnak időpontot„ című cikk a következőket tartalmazza:

„„Az egészségügy már összeomlott” - kezdte a Facebook-posztját egy Pest megyei háziorvos. Ezzel
reagált  a  Magyar  Orvosi  Kamara  titkárának,  Svéd  Tamásnak az  interjújára,  amiben  Svéd  azt
fejtegeti, hogyan is néz ki az egészségügy összeomlása. A titkár a Szabad Európának azt mondta,
hogy  „az  egészségügy  összeomlása  nem egy  konkrét  időpont,  egy  egyik  pillanatról  a  másikra
bekövetkező esemény, hanem a szolgáltatások színvonalának drasztikus csökkenése, nehézkesebb
elérhetősége”. Vagyis amikor a betegek késve jutnak ellátáshoz, emiatt állapotuk jelentősen romlik,
adott esetben pedig emberek halnak meg az ellátás késlekedése miatt olyan betegségekben, amelyek
egyébként gyógyíthatók egy hatékonyan működő egészségügyi rendszerben.

A Pest megyei háziorvos azt írta, hogy a hasi ultrahangra küldött betegei közül ketten is azzal jöttek
vissza a napokban, hogy nem tudtak nekik időpontot adni. Sem most, sem jövőre. 

Megkerestük az orvost, aki azt mondta, hogy bármilyen ultrahangra (hasi, nyaki) már szeptember
elején  is  csak  jövő  évi  időpontot  tudtak  adni  a  Bajcsy-Zsilinszky  Kórházhoz  tartozó  monori
szakrendelőben, de most már 2023-asat sem. Elmondta,  hogy beszélt  telefonon pár hete a hasi
ultrahangot végző főorvossal, aki arról panaszkodott, hogy „megfulladnak” a sok munkában, egész
egyszerűen nem győzik.”

 



 
Kérdezem Önt:

Hogyan lehetséges az, hogy a hasi ultrahangra küldött beteg azzal megy vissza a beutaló orvosához,
hogy nem tudtak neki időpontot adni sem most, sem jövőre?
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